姓名((Name)) :	

聖 峪 華 協 中 文 SFVCCA CHINESE LANGUAGE PROGRAM

 Class:
 CB2
 Date: 11/01/08

 Teacher:
 吉慶軍
 Tel: 887-9517

本週教學進度 (Lessons)	家庭作業 (Homework)
 拼音第八單元(Pinyin Unit8) 第 14 課 生字詞複習 第 14 課語法及句型練習 詩詞朗誦準備 (滿江紅, 出塞) 	 造句(Required) Make sentences (see attached papers) 詩詞朗誦(Required) 滿江紅, 出塞
家長意見 (Parent comments):	
家長簽名 (Parent signature):	

學生專題講座

從 1/10/2009 起,每位學生將要輪流準備 40 到 50 分鐘的講座. 主題不限,內容不限,講座方式不限。唯一的要求是用中文講解,用中文回答問題。

主題比如: 怎樣玩遊戲;怎樣做一道中國菜;一次旅行的(或買東西)經歷; 一段中國(或美國,或世界)歷史;一段戰爭史;中外名人介紹。

CB2 Project:

Starting from January (1/10/2009), we will have a presentation by each student, each week. The presentation should be $40\sim 50$ minutes, including talking/dialogue/question.

Any topic, any content, any style will be fine, and the ONLY requirement is use Chinese in your presentation.

Here are some topics: a game; a Chinese dish; a travel experience; shopping experience; a piece of history; a famous person; whatever ...

I will give the detailed schedule for each student next week (11/15/2008)

請以下列結構造句,每個句型造最少五個句子.

Please make your own sentences using following structures, make at least $\bf 3$ sentences with each one of them. (See text book p62 through 70 for help)

- 1. Direction and location words, such as 上, 下, 前, 後, 左, 右, 東, 西, 南, 北, ... (p62)
- 2. Comparative Sentences with 沒有 (p63)
- 3. 那麼 Indicating Degree (p65)
- 4. 到 + Place + 去 + Action (p66)
- 5. The Conjunction 就 (p66)
- 6. The Dynamic Particle 過 (p67)
- 7. Resultative Complements (p68)
- 8. 一... 就 ... (p70)